
 
Z á p i s   

z 59. zasedání Rady vlády pro bezpečnost a ochranu zdraví při práci 

Datum a místo zasedání 
Dne 22. října 2018 (v zasedací místnosti č. 56 – KLUB, v přízemí budovy Ministerstva 
práce a sociálních věcí, Na Poříčním právu 1, Praha 2) od 10:00 do 12:30 hod.    
 
Přítomni 
Dle připojené prezenční listiny.   
Pověření k zastupování na 59. zasedání Rady, na základě čl. 5 Statutu Rady, předali 
zástupci Ministerstva vnitra, Ministerstva obrany, Českého báňského úřadu a Českého 
statistického úřadu. 
Z pověření předsedkyně Rady vlády pro BOZP – ministryně práce a sociálních věcí 
Dipl.-Pol Jany Maláčové, MSc. - jednání zahájil a řídil 1. místopředseda Rady JUDr. Jiří 
Vaňásek.  
V úvodním vystoupení předsedkyně Rady zdůraznila, že činnost Rady bude 
kontinuálně navazovat na minulé období.  Prioritou bude pokračovat aktivně při 
snižování pracovní úrazovosti a počtu nemocí z povolání. MPSV připravuje kulatý stůl, 
kde by měla proběhnout diskuse k problematice nemocí z povolání a otázce zařazení 
nemoci bederní páteře na seznam nemocí z povolání. Zvýšení bezpečnosti a ochrany 
zdraví při práci zaměstnanců a osob samostatně výdělečně činných je i hlavním cílem 
připraveného návrhu zákona o bezpečnosti provozu vyhrazených technických 
zařízení, který MPSV připravilo. Důležitá je i kontrolní činnost. V 1. pololetí 2018 
zrealizoval Státní úřad inspekce práce celkem 11 722 kontrol a uložil necelé 2 tisíce 
pokut v souhrnné výši přesahující 136 milionů korun. Z tohoto počtu se 5 052 kontrol 
zaměřilo na dodržování bezpečnosti práce na pracovištích a bezpečný provoz 
vyhrazených technických zařízení. V závěru svého vystoupení předsedkyně Rady 
zdůraznila potřebu naplňovat schválené strategické dokumenty Národní politiku 
a Národní akční program BOZP. 
JUDr. Jiří Vaňásek: 

• navrhl za ověřovatele zápisu z 59. zasedání Rady – Roberta Křepinského 
a Mgr. Miroslava Kosinu; členové Rady s tímto návrhem souhlasili; 

• představil program 59. zasedání Rady; seznámil Radu se dvěma návrhy na 
doplnění programu  
o Člen Rady vlády Robert Křepinský a Mgr. Pavel Fošum (Ministerstvo 

zdravotnictví) navrhli doplnit program 59. zasedání Rady o bod – „Problém 
dvoukolejnosti právní úpravy zacházení s chemickými látkami a směsmi 
osobami mladšími 18 let věku v rámci přípravy na své budoucí povolání.“ 
JUDr. Jiří Vaňásek tento návrh podpořil a doporučil, aby byl zařazen 
do programu jako samostatný bod za bodem „Kontrola plnění úkolů NAP 
BOZP“. 

o JUDr. Jitka Hejduková požádala o doplnění programu o projednání 
problematiky úrazového pojištění.  



I tento návrh JUDr. Jiří Vaňásek podpořil s tím, že by se jím Rada zabývala 
v úvodu zasedání, před bodem „Kontrola plnění úkolů NAP BOZP“. 

K navrženému programu a k návrhům na jeho doplnění nebyly připomínky a Rada 
program schválila. 
 
Program zasedání 
1. Kontrola zápisu a úkolů z minulého zasedání Rady. 
2. Problematika úrazového pojištění. 
3. Kontrola plnění úkolů „Národního akčního programu BOZP pro období 2017 – 

2018“ včetně informace o přípravě návrhu nového Národního akčního programu 
BOZP. 

4. Problém dvoukolejnosti právní úpravy zacházení s chemickými látkami a směsmi 
osobami mladšími 18 let věku v rámci přípravy na své budoucí povolání  

5. Zprávy o činnosti orgánů ochrany veřejného zdraví v oblasti ochrany zdraví při 
práci, o stavu bezpečnosti v hornictví a o kontrolní činnosti odborových organizací 
nad stavem BOZP za rok 2017. 

6. Projednání vývoje a stavu na úseku pracovních úrazů, školních úrazů a nemocí 
z povolání. 

7. Informace o činnosti stálých výborů a pracovních skupin Rady. 
8. Informace zástupců orgánů veřejné správy a dalších institucí v Radě o legislativní 

a jiné činnosti v oblasti BOZP (v rámci MPSV, MZ, MŠMT, MD, MPO, MŽP, MO, 
MV, MMR, MZe, ČBÚ a SÚJB). 

9. Různé. 

K jednotlivým bodům jednání Rady 

1. Kontrola zápisu z 58. zasedání Rady 
Zápis z 58. zasedání Rady byl ověřen ověřovateli (Bc. Libuší Bělohlávkovou 
a Jaroslavem Bekem) a rozeslán všem členům Rady. K zápisu neměli členové 
Rady připomínky.  
Závěr k bodu 1:    
Zápis z 58. zasedání Rady vlády pro BOZP byl schválen. 

 
2. Problematika úrazového pojištění 

 
JUDr. Jitka Hejduková, CSc. vysvětlila, že požadavek na zařazení tohoto bodu 
vyvolala žádost předsedkyně „Pracovní skupiny pro národní dokumenty BOZP 
a úrazové pojištění“ na doplnění této pracovní skupiny o zástupce zaměstnavatelů, 
který byl ze strany Svazu průmyslu a dopravy ČR odmítnut. Dále uvedla, že 
pracovní skupiny Rady by se neměly zabývat problematikou, která není v současné 
době aktuální. Takové zadání k úrazovému pojištění v současné době není, a to 
ani v programovém prohlášení vlády. Stávající systém odškodňování pracovních 



úrazů a nemocí z povolání je funkční. Rada by měla prověřit účelnost zřízených 
pracovních skupin a zbytečné pracovní skupiny zrušit. 
  
JUDr. Vít Samek, místopředseda ČMKOS, podpořil stanovisko JUDr. Jitky 
Hejdukové, CSc., a připomněl minulé snahy o řešení problematiky úrazového 
pojištění v ČR. Důležité podle něho je, že odškodňování pracovních úrazů 
a nemocí z povolání zůstalo v zákoníku práce a že je objektivní odpovědnost 
zaměstnavatele za škodu při pracovním úrazu a nemoci z povolání. Proto odbory 
souhlasily s přerušením prací na úrazovém pojištění. V názvu pracovní skupiny 
proto nemůže být „úrazové pojištění“ a zbývá v něm tak „národní dokumenty 
BOZP“. Je otázkou, zda je nutné k tomu vytvářet zvláštní pracovní skupinu a zda 
by nebylo možné tuto problematiku řešit v rámci stávající struktury pracovních 
orgánů Rady. Zmínil shodu sociálních partnerů na potřebě vyčlenit účelově část 
prostředků z úrazového pojištění na oblast prevence. Je potřeba konkretizovat 
program konkrétních opatření v oblasti prevence pracovních úrazů a nemocí 
z povolání.   
 
Bc. Libuše Bělohlávková vysvětlila, že „Pracovní skupina pro národní dokumenty 
BOZP a úrazové pojištění“ není novou pracovní skupinou. Byla zřízena Radou 
v roce 2009 s tím, že bude připravovat návrhy programových dokumentů v oblasti 
BOZP, kterými jsou zejména Národní politika a Národní akční program BOZP. 
Pracovní skupina je složena z předsedů stálých výborů, zástupců příslušných 
ministerstev a dalších odborníků. Tímto složením je zaručeno, že obsáhne celou 
problematiku BOZP.  
Pracovní skupina připravuje v současné době, na základě pověření Rady, pro 
prosincové zasedání Rady, vyhodnocení plnění úkolů NAP BOZP na období 2017 
– 2018 a návrh nového Národního akčního programu BOZP na období 2019 – 
2020. S ohledem na důležitost příprav nového Národního akčního programu BOZP 
byli osloveni zástupci zaměstnavatelů s žádostí o aktualizaci svého zastoupení 
v této pracovní skupině.  
Bc. Libuše Bělohlávková pro informaci členů Rady shrnula závěry ze svého jednání 
s předsedou vlády Ing. Andrejem Babišem k aktuálním otázkám z oblasti BOZP 
a tedy i úrazového pojištění. Jedním z výstupů z uvedeného jednání bylo 
rozhodnutí předsedy vlády, že osloví svým dopisem ministryni práce a sociálních 
věcí s dotazem na další postup v oblasti úrazového pojištění. Odpověď na tento 
dopis bude požadovat do konce listopadu 2018.    
Závěr k bodu 2:    
Rada souhlasí s návrhem JUDr. Jiřího Vaňáska přerušit projednávání tohoto bodu 
a vrátit se k němu na příštím zasedání RV pro BOZP, kdy by se projednala 

• věcná problematika odškodňování pracovních úrazů a problematika 
prevence a rehabilitace, 

• činnost pracovních skupin Rady vlády z pohledu řešené problematiky.   
 
 

3. Kontrola plnění úkolů „Národního akčního programu BOZP pro období  2017 
– 2018“ včetně informace o přípravě návrhu nového Národního akčního 
programu BOZP. 
Bc. Libuše Bělohlávková v úvodu informovala o struktuře aktualizovaného NAP 
BOZP na rok 2018. Následně se zabývala stavem plnění jednotlivých úkolů. 



Informaci k úkolu (opatření) č. 8 – Aktualizace seznamu nemocí z povolání doplnila 
prof. MUDr. Daniela Pelclová, CSc.  
V rámci plnění opatření č. 31 NAP BOZP Bc. Libuše Bělohlávková upozornila, že 
nebyl vydán statut a jednací řád Národní sítě Focal Point, který je již několik měsíců 
připraven. Dále uvedla, že od ledna 2018 se dosud zasedání Národní sítě Focal 
Point nekonalo, přestože jsou v této oblasti důležité úkoly ve vazbě na kampaň EU.  
Další informace k plnění NAP BOZP podali JUDr. Jiří Vaňásek a Mgr. Bc Lucie 
Kyselová.   
JUDr. Jiří Vaňásek, v souvislosti s opatřením č. 31 NAP BOZP, požádal Mgr. Bc. 
Lucii Kyselovou, aby na příští zasedání Rady zajistila předložení informace 
o fungování národní sítě Evropské agentury pro BOZP (Focal Point) v roce 2018. 
Závěr k bodu 3:       
Rada vlády pro BOZP bere na vědomí informace o plnění úkolů NAP BOZP na 
období 2017 – 2018. 

4. Problém dvoukolejnosti právní úpravy zacházení s chemickými látkami 
a směsmi osobami mladšími 18 let věku v rámci přípravy na své budoucí 
povolání  
Robert Křepinský uvedl téma „dvoukolejnosti právní úpravy zacházení 
s chemickými látkami a směsmi osobami mladšími 18 let věku v rámci přípravy na 
své budoucí povolání“, o jehož zařazení do programu jednání Rady spolu s Mgr. 
Fošumem požádali.  
V současné době se touto problematikou zabývá nařízení vlády č. 361/2007 Sb., 
kterým se stanoví podmínky ochrany zdraví při práci, ve znění pozdějších předpisů 
(§ 12a), a vyhláška č. 61/2018 Sb., o seznamu nebezpečných chemických látek, 
směsí a prachů a podmínkách nakládání s nebezpečnými chemickými látkami 
a směsmi a podmínkách výkonu činností spojených s nebezpečnou expozicí 
prachů.  
Oba tyto předpisy pojednávají uvedenou oblast rozdílně, neboť se počítalo s tím, 
že úprava v nařízení vlády č. 361/2007 Sb. bude pouze dočasná do vydání 
vyhlášky, kterou zpracovalo MŠMT. Do NV č. 361/2007 Sb. uvedená problematika 
nepatří. 
Při tvorbě novely NV č. 361/2007 Sb., která by měla vyjít v průběhu měsíce října 
2018, bylo navrženo ustanovení § 12a zrušit. Vlivem aktivit MŠMT se tak ale 
nestalo a MŠMT má snahu toto ustanovení ještě rozšířit tak, aby se vztahovalo 
nejen na mladistvé žáky jako dosud, ale i na žáky starší 12 let, aby tito žáci mohli 
nakládat s nebezpečnými chemickými látkami a směsmi nejen na střední škole, ale 
už i na základní škole. 
Mgr. Pavel Fošum potvrdil vystoupení Roberta Křepinského, když informoval Radu 
o průběhu připomínkového řízení novely NV č. 361/2007 Sb.  
MUDr. Miroslava Hornychová, CSc. – vedoucí oddělení chemické bezpečnosti 
odboru hygieny práce a pracovního lékařství SZÚ, v prezentaci upozornila na 
rozdílnost obou norem. 
Robert Křepinský shrnul situaci tak, že žáci mají nižší ochranu než zaměstnanci 
a MŠMT by mělo tuto právní úpravu znovu otevřít. 
Bc. Libuše Bělohlávková uvedla, že se touto problematikou zabýval i SV č. 4, který 
podporuje požadavek, aby se tento problém řešil. 



Mgr. Václav Pícl informoval, že se MŠMT dohodlo s Ministerstvem zdravotnictví, 
že obsah § 12a bude převeden do připravované novely školského zákona v roce 
2020. Vyhláška č. 61/2018 Sb., proběhla legislativním procesem. Pokud jsou k ní 
závažné připomínky, je možné vytvořit pracovní tým a k vyhlášce se vrátit.  
MŠMT bude do 30. 6. 2019 informovat Radu o stavu řešení tohoto problému. 
Závěr k bodu 4:       
Rada vlády pro BOZP bere na vědomí informace o problému dvoukolejnosti právní 
úpravy zacházení s chemickými látkami a směsmi osobami mladšími 18 let věku 
v rámci přípravy na budoucí povolání s tím, že do 30. 6. 2019 bude informována 
o stavu jeho řešení.   

 
 

5. Zprávy o činnosti orgánů ochrany veřejného zdraví v oblasti ochrany zdraví 
při práci, o stavu bezpečnosti v hornictví a o kontrolní činnosti odborových 
organizací nad stavem BOZP za rok 2017  
 
 
5a 
Zpráva o činnosti orgánů ochrany veřejného zdraví v oblasti ochrany zdraví 
při práci za rok 2017 
K rozeslané podrobné zprávě o činnosti orgánů ochrany veřejného zdraví v oblasti 
ochrany zdraví při práci, která zahrnuje informace o soustavě orgánů a zařízení 
ochrany veřejného zdraví, problematiku výchovy a vzdělávání, výchovné 
a osvětové činnosti a hlášených nemocí z povolání v ČR, vystoupila s prezentací 
Mgr. Eva Gottwaldová, náměstkyně ministra zdravotnictví a hlavní hygienička ČR. 
Informovala o celostátních prioritách státního zdravotního dozoru v roce 2017 
podle kontrolních plánů, o personálním obsazení a o počtu a struktuře kontrol, 
o vydaných stanoviskách a rozhodnutích, o uložených sankcích a pokutách. 
Informace o nemocech z povolání se najdou na stránkách Státního zdravotního 
ústavu. V rámci státního zdravotního dozoru a další činnosti v ochraně veřejného 
zdraví při práci bylo provedeno v roce 2017 celkem 18 759 + 4 490 kontrol a 1 713 
šetření pro ověření podmínek vzniku nemocí z povolání nebo ohrožení nemocí 
z povolání. Za zjištěné nedostatky bylo uloženo celkem 395 pokut v celkové výši 
2.176.000,- Kč. 
 
5b 
Zpráva o stavu bezpečnosti v hornictví za rok 2017  
K rozeslané informaci o aktuálním vývoji pracovní úrazovosti v hornictví a při 
nakládání s výbušninami za rok 2017 vystoupil s prezentací Ing. Bohuslav Machek, 
Ph.D. z Českého báňského úřadu. Informoval Radu o struktuře zaměstnanců 
České báňské správy. Podrobně se zabýval vývojem pracovních úrazů včetně 
smrtelné úrazovosti v období let 2009 - 2018. V roce 2017 došlo celkem ke 
2 smrtelným úrazům, 35 mimořádným událostem. Celkem bylo hlášeno 569 úrazů. 
V roce 2018 došlo dosud k 6 smrtelným úrazům. Prezentace zahrnovala i údaje 
o vývoji počtu hlášenek mimořádných událostí. Státní báňská správa považuje za 
nutné intenzivněji komunikovat s těmi, kdo nejvíce ovlivňují BOZP a BP. 
Spolupracuje úzce s odborovými organizacemi a svazy. 



  
5c 
Zprávy o kontrolní činnosti odborových organizací nad stavem BOZP za rok 
2017 
S prezentací o kontrolní činnosti ČMKOS nad stavem BOZP za rok 2017 vystoupil 
Robert Křepinský. Uvedl základní informace o ČMKOS, údaje o kontrolní činnosti, 
o nejčastěji porušovaných právních předpisech, o zjištěných závadách 
a poznatcích z kontrol, o šetření nemocí z povolání a jejich příčinách. Zabýval se 
problémy a překážkami, na které svazoví inspektoři BOZP při kontrolách narážejí 
a také příklady dobré praxe. 
Robert Křepinský připomněl, že svazoví inspektoři vykonávají nejen kontrolní 
činnost, ale poskytují i metodickou pomoc. ČMKOS aktivně působí v RV pro BOZP, 
v Pracovním týmu RHSD ČR pro BOZP, je členem Poradního výboru pro 
bezpečnost a zdraví při práci EK (ACSH) a Správní rady Evropské agentury pro 
bezpečnost a zdraví při práci (EU OSHA). Odborové svazy považují oblast BOZP 
a výkon kontroly za jedno ze svých základních poslání. Vyzdvihl spolupráci se 
SÚIP. Kritizoval srozumitelnost některých nových právních předpisů. 
 

S prezentací připravenou v rámci odborových organizací Asociace samostatných 
odborů – ASO ČR vystoupil JUDr. Petr Kožmín, LL.M. Představil všechny odborové 
svazy sdružené v Asociaci samostatných odborů, za které je informace 
zpracována. Informoval o počtu a zařazení svazových inspektorů. Dále uvedl údaje 
o počtu provedených kontrol a o šetření pracovních úrazů. V prezentaci zmínil 
poznatky svazové inspekce a nejčastější příčiny úrazů. Zazněla informace 
o šetření nemocí z povolání, nejčastějších závadách u zaměstnavatelů, další 
činnosti ASO a o odškodňování pracovních úrazů. Pro zlepšení je potřeba zvýšit 
četnost podnětů dávaných na SÚIP, zajistit respektování vyšších kolektivních 
smluv, zajistit účast zástupce odborů při šetření pracovního úrazu a to, aby školení 
BOZP nebyla formální. I ASO ČR má dobré zkušenosti se spoluprací s inspekcí 
práce a orgány hygieny. 

Závěr k bodu 5:      
Rada vlády pro BOZP bere přednesené informace na vědomí. 

 
6. Projednání vývoje a stavu na úseku pracovních úrazů, školních úrazů, 

nemocí z povolání  
6a 
Vývoj a stav na úseku pracovních úrazů v roce 2016 
JUDr. Jiří Vaňásek omluvil nepřítomnost ředitele VÚBP, v.v.i. - RNDr. Stanislava 
Malého, Ph.D. Prezentaci, ke které měl vystoupit, bude členům Rady rozeslána.  
JUDr. Jiří Vaňásek vyzval k vystoupení k problematice školních úrazů zástupce 
MŠMT. 
 
 
 



6b 
Vývoj a stav na úseku školních úrazů 
S prezentací k vývoji a stavu na úseku školních úrazů ve školním roce 2017 – 2018, 
která bude k dispozici členům Rady, vystoupila Ing. Ilona Vaculová. Seznámila 
Radu s vývojem počtu a strukturou narůstajícího počtu školních úrazů, úrazů při 
činnostech mimo školu, pracovních úrazů, a s kontrolní činností. 
Bc. Libuše Bělohlávková informovala o dohodě na vytvoření odborné pracovní 
skupiny na MŠMT, která bude analyzovat problematiku BOZ ve školství  
a připraví koncepční návrh řešení.  
Mgr. Václav Pícl konstatoval, že se při kontrolách věnuje pozornost BOZ dětí, žáků 
a studentů, ale menší pozornost zaměstnancům škol. Jsou školy, kde nepamatují, 
že by u nich někdo přišel kontrolovat problematiku BOZP zaměstnanců. Požádal 
1. místopředsedu Rady, aby se kontrolám zaměřeným na BOZP zaměstnanců 
věnovala větší pozornost. 
 
6c 
Vývoj a stav na úseku nemocí z povolání 
S prezentací ke stavu nemocí z povolání v roce 2017 vystoupila prof. MUDr. 
Daniela Pelclová, CSc. Seznámila Radu s počtem nemocí z povolání od roku 1964 
a jejich strukturou, kdy ubývá infekčních onemocnění a otrav a přibývá přetěžování 
končetin. Informovala Radu o nejčastějších nemocech z povolání, o změně 
škodlivin a o tom, která onemocnění zaznamenala v roce 2017 vzestup a která 
pokles. Nejčastější nemocí z povolání je syndrom karpálního tunelu z přetěžování. 
Podrobně se zabývala nesprávným postupem České pojišťovny při přebodování. 
Poukázala na odlišnou praxi Kooperativy a České pojišťovny při stanovování výše 
náhrad a apelovala na nápravu. 
Bc. Libuše Bělohlávková, s odvoláním na školskou problematiku, informovala, že 
nemáme přehled o nemocech z povolání zaměstnanců škol. Známe počet, ale ne 
jejich strukturu, dopady apod. 
JUDr. Jiří Vaňásek požádal předsedu stálého výboru pro vzdělávání a výzkum, aby 
tuto problematiku projednali.  
Závěr k bodu 6:      
Rada vlády pro BOZP bere informace na vědomí 

 
7. Informace o činnosti stálých výborů a pracovních skupin Rady 

JUDr. Jiří Vaňásek, předseda SV č. 1 – pro technickou bezpečnost, informoval 
o legislativním procesu projednávání návrhu „Zákona o bezpečnosti provozu 
vyhrazených technických zařízení a o změně souvisejících zákonů“. 
SV č. 2 – pro legislativu, kterému předsedá Robert Křepinský, se sešel jednou. 
V rámci tohoto stálého výboru pracuje skupina k novelizaci nařízení vlády 
č. 361/2007 Sb. Výbor projednal zprávy o činnosti kontrolních a dozorových orgánů 
v oblasti BOZP. Na zasedání byla také projednána situace v Konfederaci umění 
a kultury a vystoupil tam zástupce Odborového svazu železničářů. Na zasedání 
vzešly podněty na úpravu nařízení vlády č.  168/2002 Sb., kterým se stanoví 
způsob organizace práce a pracovních postupů, které je zaměstnavatel povinen 
zajistit při provozování dopravy dopravními prostředky. Stejně tak výbor upozorňuje 



na potřebu řešit problém očkování dětí v předškolním vzdělávání, kde podle 
jednoho právního předpisu děti musí být očkovány a podle druhého nemusí a na 
problém podávání léků ve školách, které pedagogičtí pracovníci odmítají podávat. 
Bylo by dobré, kdyby se tím ministerstva zdravotnictví a školství zabývala. Na 
příštím zasedání se bude výbor zabývat bezpečností provozu vyhrazených 
technických zařízení.  
Ing. Ilona Vaculová upozornila, že podávání léků by měl řešit metodický pokyn. 
Robert Křepinský namítl, že metodické pokyny ale nejsou právně závazné.  
 
Předseda SV č. 3 – pro vzdělávání a výzkum, Mgr. Miroslav Kosina, informoval, že 
se podařilo dořešit personální obsazení výboru.  
 
Předsedkyně SV č. 4 - pro sociální a zdravotní problematiku, Bc. Libuše 
Bělohlávková uvedla, že stálý výbor bude považovat za prioritu sociální a zdravotní 
problematiku ve školství. V souvislosti s přípravou návrhu Národního akčního 
programu BOZP na období let 2019 – 2020 vyzvala předsedy stálých výborů Rady 
a členy Rady, aby v průběhu listopadu předložili návrhy opatření, která by měl tento 
program zahrnovat. Významnou roli v oblasti BOZP má SÚIP, který by ale 
potřeboval personálně posílit. 
Podle generálního inspektora SÚIP Mgr. Ing. Rudolfa Hahna základní problém není 
v počtu zaměstnanců. Problém je v nedostatku kvalifikovaných zaměstnanců. 
Závěr k bodu 7:    
Rada vlády pro BOZP bere na vědomí přednesené informace. 
 
 

8. Informace zástupců orgánů veřejné správy a dalších institucí v Radě 
o legislativní a jiné činnosti v oblasti BOZP (v rámci MPSV, MZ, MŠMT, MD, 
MPO, MŽP, MO, MV, MMR, MZe, ČBÚ a SÚJB) 

O legislativní činnosti Ministerstva zdravotnictví informoval Radu Mgr. Pavel 
Fošum. 
 

9. Různé 
Prof. MUDr. Daniela Pelclová, CSc. se dotázala na způsob řešení problému 
rozdílného postupu Kooperativy a České pojišťovny při stanovování výše náhrad. 
Zda Ministerstvo zdravotnictví nevydá doporučení v tomto smyslu, obdobně jako 
v roce 2002. Mgr. Pavel Fošum uvedl, že Ministerstvo zdravotnictví bude tento 
problém řešit. JUDr. Jiří Vaňásek požádal, aby Rada byla o tomto řešení 
informována. 
JUDr. Jiří Vaňásek vysvětlil, že požadavek na stanovení termínů zasedání Rady 
s větším předstihem není, s ohledem na vytížení předsedkyně Rady, dost dobře 
možný. 
 
Bc. Libuše Bělohlávková rozešle členům Rady vlády časový harmonogram 
zasedání SV č. 4 v roce 2019 s tím, že se mohou v případě zájmu jednání 
zúčastnit. 
 
Další příspěvky v rámci tohoto bodu členové Rady neměli. 



 
Předsedající JUDr. Jiří Vaňásek poděkoval členům Rady za aktivní přístup 
k jednání a 59. zasedání Rady ukončil. 

 
Příští 60. zasedání Rady vlády pro BOZP se uskuteční podle schváleného plánu 
práce v  prosinci 2018. Termín bude upřesněn.  
 
 
 
Zapsal:  
Ing. Petr Mráz 
tajemník Rady vlády pro BOZP  
 
Zápis ověřili: 
Robert Křepinský 
Mgr. Miroslav Kosina 
 
 
           Zápis schválila:   
 
 
            Dipl.-Pol. Jana Maláčová, MSc.    

                předsedkyně Rady vlády pro BOZP  
 


	Z á p i s
	Datum a místo zasedání
	Přítomni
	Dle připojené prezenční listiny.

